

八方名品家电

八方电器邀您共享开业饕餮盛宴

八方数码照相机/45店

时间: 2010年7月31日~8月1日 主会场: 凯旋路旗舰店 分会场: 七里河总店 青年宫店 上海市场步行街店

31日八方电器新凯店

盛大开业

八方电器郑重承诺:

买家电到八方=省钱

价高双倍补差

美的空调 消夏团购会 选择了就不后悔

Table with 4 columns of air conditioner models and prices, including brands like Midea and Gree.

小家电 购华帝烟机送嵌入式双灶

Table with 4 columns of small appliances like rice cookers, blenders, and kettles.

平板电视

Table with 4 columns of flat-screen TV models and prices from various brands.

Table with 4 columns of washing machines and other household appliances.

Table listing various products and their prices, such as headphones, calculators, and air conditioners.

1重礼 本周开奖 百分百大抽奖

2重礼 预订有惊喜 加送 100元订金 = 200元现金

3重礼 家电折扣卖 满1000元送7折

4重礼 买空调 送宝马 一压便用

5重礼 店长送红包 购空调+冰箱+洗衣机+电视送500元~1000元

6重礼 家电对对碰 电烤箱

7重礼 平板感恩 充100送400

8重礼 本周开奖 购空调游世博 欢乐世博4日游

八方数码价 疯狂低价 活动时间: 2010年7月30日~8月1日

Table listing camera models and prices, including Canon and Nikon.